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NOTIFICATION  Addendum
[bookmark: spsDateReception][bookmark: spsDateCommunication]The following communication, received on 12 February 2015, is being circulated at the request of the Delegation of the Separate Customs Territory of Taiwan, Penghu, Kinmen and Matsu.
	[bookmark: spsTitle]Standards for Pesticide Residue Limits in Foods

	[bookmark: spsMeasure]The Separate Customs Territory of Taiwan, Penghu, Kinmen and Matsu proposed amendments to the Standards for Pesticide Residue Limits in Foods dated 29 July 2014 (G/SPS/N/TPKM/319). The final amendment entered into force on 12 February 2015.

	This addendum concerns a:

	[bookmark: spsModificationComment][ ]	Modification of final date for comments

	[bookmark: spsNotification][X]	Notification of adoption, publication or entry into force of regulation

	[bookmark: spsModificationContent][ ]	Modification of content and/or scope of previously notified draft regulation

	[bookmark: spsWithdraw][ ]	Withdrawal of proposed regulation

	[bookmark: spsModificationDate][ ]	Change in proposed date of adoption, publication or date of entry into force

	[bookmark: spsModificationOther][bookmark: spsModificationOtherText][ ]	Other:  

	[bookmark: spsComment]Comment period: (If the addendum extends the scope of the previously notified measure in terms of products and/or potentially affected Members, a new deadline for receipt of comments should be provided, normally of at least 60 calendar days. Under other circumstances, such as extension of originally announced final date for comments, the comment period provided in the addendum may vary.)

	[bookmark: spsSixtyDayCirculation][bookmark: spsDateComment][ ]	Sixty days from the date of circulation of the addendum to the notification and/or (dd/mm/yy): Not applicable

	[bookmark: spsCommentNNA][bookmark: spsCommentNEP]Agency or authority designated to handle comments: [ ] National Notification Authority, [ ] National Enquiry Point. Address, fax number and e-mail address (if available) of other body:

	

	[bookmark: spsTextAvailableNNA][bookmark: spsTextAvailableNEP]Text(s) available from: [X] National Notification Authority, [X] National Enquiry Point. Address, fax number and e-mail address (if available) of other body:

	[bookmark: spsTextSupplierAddress]Food and Drug Administration
Ministry of Health and Welfare
No.161-2, Kunyang St, Nangang District, Taipei City 115-61, Taiwan (R.O.C.)
Tel: +(886 2) 2787 8000 ext. 7314
Fax: +(886 2) 2653 1062
E-mail: fawcy@fda.gov.tw 
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[bookmark: _GoBack]通  报
补遗
应台澎金马单独关税区代表团的要求，发送2015-02-12如下信息：
食品内杀虫剂残留限量标准
台澎金马单独关税区曾于2014年7月29日建议修改食品内杀虫剂残留限量标准
(G/SPS/N/TPKM/319)。最终修改案已于2015年2月12日生效。
该补遗通报涉及:
	[   ]	意见反馈截止日期的修订
	[ X ]	法规批准、生效、公布的通报
	[   ]	以前通报的法规草案的内容及/或范围的修改
	[   ]	撤消拟定法规
	[   ]	更改拟定批准日期, 公布或生效日期
	[   ]	其它:

评议期：(如补遗通知增加了以前通报措施涉及的产品及/或可能受影响的成员范围，则应提供一个新的接收评议截止日期，通常至少为60天。其它情况，如延长原定的最终评议期，则可以更改补遗通报内的评议期。)

		[  ]补遗通报发布日后60天及或(年/月/日)：不适用

负责处理反馈意见的机构: [  ]国家通报机构，[ ]国家咨询点，或其他机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供): 

文本可从以下机构得到: [X ]国家通报机构，[X ]国家咨询点，或其它机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供): 
FoodandDrugAdministrationMinistryofHealthandWelfareNo.161-2,KunyangSt,NangangDistrict,TaipeiCity115-61,Taiwan(R.O.C.)Tel:+(8862)27878000ext.7314Fax:+(8862)26531062E-mail:fawcy@fda.gov.tw
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